

Please keep this document carefully filed.

For the license number entered and marked with "No" in the column "CoL delivered", this report shall provide you evidence that the use of the below-mentioned software at the time of creation of the report has been licensed by Siemens to the extent listed. Product-specific add-on services can be obtained stating the license number. This report does not apply to license numbers contained therein marked with "Yes" in the column "CoL delivered". The Certificate of License supplied with this software shall provide evidence of license instead.

Den Report bitte sorgfältig aufbewahren.

Bei den eingetragenen Lizenznummern, die in der Spalte "CoL Geliefert" mit "No" gekennzeichnet sind, gilt dieser Report für Sie als der Nachweis, dass die Nutzung unten genannter Software zum Zeitpunkt der Reporterstellung in dem aufgelistetem Umfang von Siemens lizenziert ist. Die Lizenznummer ist erforderlich zum Bezug von produkt- spezifischen Zusatzleistungen. Bei Lizenznummern, die in der Spalte "CoL geliefert" mit "Yes" gekennzeichnet sind, die aber auch in diesem Report aufgeführt sind, gilt nicht dieser Report, sondern das mit dieser Software ausgelieferte Certificate of License als Lizenzierungsnachweis.

SINUMERIK 840Di sl / 840D sl

Digital Factory
Motion Control Systems
Web License Manager

Date, Time / Datum, Uhrzeit: 16.07.2019 10:30:31

The following licenses are currently assigned to:

Product: SINUMERIK 840Di sl / 840D sl

Serial number of hardware: 000060158605FB000043

Current License Key:

WPB9-1A2K-AXBK-LBEM-U

Machine Identifier:

ORIGINAL INDUSTRIAL SOFTWARE SIEMENS ORIGINAL INDUSTRIAL SOFTWARE

license REPORT

SIEMENS

Serial number of hardware: 000060158605FB000043
Current License Key:
WPB9-1A2K-AXBK-LBEM-U
Date, Time / Datum, Uhrzeit: 16.07.2019 10:30:31

Order No.	Product	License No.	CoL supplied
6FC5800-0AP88-0YB0	SINUMERIK Operate /PCU	T-L6OV09414	Yes
6FC5851-1XG44-2YA0	CNC-SW 31-3 (from SW 4.4)	T-L6OY02593	Yes

license REPORT

SIEMENS